
 

Møde:  Bestyrelsesmøde 

Dato og tid:  Tirsdag d. 27.11.24, kl. 17.00-19.30  

Sted: Hus 1, Jettesvej 2 

Tilstede: Gahdir (Stranden), Julie (Skoven), Racha (Engen), Bettina (Skoven), Annette (PL-

Engen) og Steffen (DTL) 

Afbud: Louise (Viben), Nesrin (Bækken) 

1. Orientering 

• Underskrivelse af tavshedserklæringer 

• Siden sidst: 

o Dato i januar rykket fra d. 23.01-22.01 

o Børnetallet er faldende og ny lovgivning er trådt i kraft ift. nye anvisninger med behovsdato pr. 

01.01.25 

▪ Steffen ønsker at nedsætte en taskforce bestående af ledelse, medarbejdere og 

forældre, ift. skabe grundlag for gode forslag og idéer på hvordan vi forsat opretholder 

et attraktivt dagtilbud. Kan vi gøre reklame for dagtilbuddet via forældrene? 

▪ Bestyrelsen giver udtryk for at de gerne vil råbe op som forældre, måske via medierne. 

▪ Der er fokus på det i forvaltningen, men det er en national lovgivning som vi ikke kan 

gøre meget ved. 

o Økonomien ser okay ud. Grundet et større overskud fra sidste år, trækker vi forsat et overskud 

ind i næste år. Det polstrer os lidt ift. det faldende børnetal og særtilskuddet som falder i 

næste års budget. 

o Viben og Lærkereden er formelt fusioneret og slået sammen pr. d. 01.12.24. Institutionen 

forsætter under navnet Viben og vil rumme 30 vuggestuebørn og 40 børnehavebørn. 

▪ Sharon McLeman er pædagogisk leder. 

 

• Nyt fra afdelingerne: 

o Har forældrerådene drøftet/besluttet noget, der kan have relevans for bestyrelsen? 

▪ Forældrerådet i Engen har drøftet mulighed for om dagtilbuddet kan få nye busser. 

▪ Der er et ønske om at gøre noget ved legepladsen omkring væksthuset 

• Flere forældreråd har drøftet om muligheden for at søge fonde. 

▪ Ønske om at reklamere mere for dagtilbuddet 

• Opdaterede pjecer 

• Video 

• Mulighed for at ringe til en forælder – Steffen går til pladsanvisning 

 

2. Gennemgang af forretningsorden 
• Forretningsordenen er godkendt 

 

3. Temadrøftelser 

 
Følgende temaer kan dagsordensættes: 

• Oplæg om hvad en bestyrelse kan – og overblik over principper (Januar) 

• Forældre arrangement på tværs af afdelinger – Hvordan kunne det fungere? 



 

• Drøftelse om børnenes skærmbrug 

• Forslag om oplæg omkring skærmbrug 

• Skolegrupper på tværs – forældreperspektiv 
 

4. Opsamling på tilsyn og drøftelse af kvalitet fra et forældreperspektiv 
 
Steffen gennemgik de overordnede pointer fra tilsynet herefter bidrog forældrene med perspektiver: 
 

• Tillid til personale er meget vigtigt 

• Det er vigtigt for forældre at se at der sker udvikling, på baggrund af viden fra tilsyn 

• Kommunikation fra hverdagen er også god kvalitet 

• At der kommunikeres om vigtige emner i hverdagen, såsom søvn 

• At kunne opleve børnene komme hjem med nye ord og viden 
 

 

Kommende møder med foreløbige punkter: 

Onsdag d. 22.01.25 – Opfølgning på principper med oplæg om 

bestyrelsesarbejde 

Mandag d. 24.03.25 – Godkendelse af regnskab 2024, 

skolegrupper på tværs fra et forældreperspektiv 

Tirsdag d. 20.05.25 – Godkendelse af budget 2025, 

arrangementer på tværs -inputs fra forældreråd 

Onsdag d. 27.08.25 – Konstituerende møde, valg af 

temadrøftelser i bestyrelsesåret, godkendelse af datoer for 

møder 2026 

Torsdag d. 30.10.25 - Skærmbrug 


